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TECHNICAL DATA SHEET

A ERO 2 8
HEAVY DUTY GRILL AND OVEN CLEANER

DESCRIPTION

It is formulated for use in food processing facilities, restaurants, hospitals, hotels, schools and all other places where food is
handled or prepared.
AERO 2 8 is a grill and oven cleaner in aerosol. This effective cleaner is safe to use on porcelain, glass, ceramics, stainless steel
and cast iron surfaces. Keep spray or drippings away from pilot lights, electrical connections, switches, receptacles, thermostats,
heating elements, light bulbs and other surfaces which might be affected by caustics.

DIRECTIONS FOR USE

Use on empty oven, either cold or pre-heated to 200°F and turned off. Turn off pilot light and/or electric switch.

Hold can upright and point spray button away from face. Shake well then spray inside of oven from a distance of 8 to 12 inches,
giving it an even coating.

Spray top and bottom of oven first, then spray remaining oven surfaces and allow to stand about 3-5 minutes on warm surfacesand
10 minutes on cold surfaces.

Wipe oven clean with damp cloth sponge or paper towel. Spots that are difficult to remove should be retreated and cleaned with a scouring pad.
When clean, re-ignite pilot light, or turn on electrical switch and heat oven to 205°C for 10 minutes before using with food again.
This product is also excellent for cleaning grills, rotisseries, stove burners, electric frying pans, and other cookware that is resistant
to caustic.
Do not use this product on painted surfaces or on aluminium.
Avoid contamination of food. All surfaces subject to food contact must be rinsed with potable water before reuse.

INGREDIENTS

Diethylene glycol monobutyl ether, propane, sodium hydroxide, butane.

SPECIFICATIONS REGULATIONS AVAILABLE SIZES

- Appearance : Aerosol - WHMIS : - 12*(510 g/18 oz) code # 280212
- Color : Colorless - TDG : UN1950, AEROSOLS
- Odor : None Class 2.1, 8
- Concentrated pH / 1% : 13 - 14 / 12 - 13 PG: Not applicable
- Density 25 °C (kg/L) : N.av.
- Active material (%) : N.av.

HAZARDS / PRECAUTIONS / FIRST AID

DANGER.Extremely flammable aerosol. Causes severe skin burns and eye damage. Causes serious eye damage. Keep away
from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking. Do not spray on an open flame or other
ignition source. Do not pierce or burn, even after use. Avoid breathing gas. Wash thoroughly after handling. Contaminated work
clothing should not be allowed out of the workplace. Wear eye protection/face protection. If sw allo w ed: Rinse mouth. Do NOT
induce vomiting. If o n skin (o r hair): Take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water. If inhaled:Remove
person to fresh air and keep comfortable for breathing. Ifin eyes:Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact
lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. Immediately call a POISON CENTER/doctor.
For more informations, consult the safety data sheet.

NOTE

B.O.D. CHEMICALS INC. may not be responsible for damages or physical injuries resulting in the use of this product. The user recognizes the risk
in the use of this product and must consult and respect directions and dangers of this product. Consult the safety data sheet and the label of the
product for more details.
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FICHE TECHNIQUE

A ERO 2 8
NETTOYANT EXTRA-PUISSANT POUR FOURS ET GRILS

Il est formulé pour utilisation dans les établissements de transformation d'aliments, restaurants, hôpitaux, hôtels, écoles et là où
des aliments sont manipulés ou préparés.
AERO 2 8 est un nettoyant en aérosol pour fours et grils. Ce puissant nettoyant peut être utilisé sur les surfaces en porcelaine, en vitre, en
céramique, en acier inoxydable et en fer forgé. Assurez-vous que le produit vaporisé ne touche pas les pilot-jets, les connexions éléments, les
ampoules ou autres éléments qui peuvent être affectés pas les caustiques.

Utiliser dans un four vide froid ou pré-chauffé à 93°C et éteint. Eteignez le pilot-jet et/ou l’interrupteur électrique.
Tenir le contenant verticalement, le bec dirigé loin du visage. Bien agiter et vaporiser une couche uniforme à l’intérieur du four d’une distance de
20 à 30 cm. Vaporiser le haut et le bas du four, ensuite vaporiser le reste du four et laisser agir de 3 à 5 minutes sur les surfaces chaudes et
10 minutes sur les surfaces froides. Essuyer le four avec un linge mouillé, une éponge ou un essuie-tout. Les taches qui sont difficiles à
enlever devraient être traitées de nouveau et nettoyées avec un tampon à récurer. Quand le four est propre, allumer le pilot-jet ou
l’interrupteur électrique de nouveau et chauffer le four a 205°C durant 10 minutes avant d’utiliser pour cuire de la nourriture. Ce produit est aussi
efficace pour nettoyer les grils, les rôtisseries, les brûleurs, les poêles á frire électriques et d’autres appareils pour cuisiner qui sont résistants au
caustique (alcali). Éviter la contamination des aliments. Tous les équipements et surfaces entrants en contact avec les aliments doivent être
lavés à fond avec un détergent approprié et rincés avec de l’eau potable avant d’être réutilisées.

Éther de diéthylèneglycol et de monobutyle, propane, hydroxyde de sodium, butane.

- Apparence : Aérosol - SIMDUT : - 12*(510 g/18 oz) code # 280212
- Couleur : Incolore - TMD : UN1950, AÉROSOLS,
- Odeur : Aucune Classe 2.1, 8,
- pH concentré / 1% : 13 - 14 / 12 - 13 GE : Sans objet
- Densité à 25 °C (kg/L) : N.d.
- Matière active (%) : N.d.

DANGER.Aérosol extrêmement inflammable.Provoque de graves brûlures de la peau et de graves lésions des yeux. Provoque de graves lésions
des yeux.Tenir loin de la chaleur, des surfaces chaudes, des étincelles, des flammes nues et autres sources d’inflammation. Défense de fumer. Ne
pas vaporiser sur une flamme nue ou sur toute autre source d'inflammabilité. Ne pas perforer ni brûler, même après usage. Ne pas respirer les
vapeurs. Se laver soigneusement la peau après manipulation. Porter des gants de protection/des vêtements de protection/une protection
oculaire/une protection faciale.En c as d’ingestio n: Rincer la bouche. NE PAS faire vomir. En c as de c o ntac tavec la peau (o u les c heveu x):
Enlever immédiatement les vêtements contaminés. Rincer la peau pendant 15-20 minutes à l'eau/se doucher. Laver les vêtements contaminés
avant réutilisation. En c as d’inhalatio n:Transporter la victime à l'extérieur et la maintenir au repos dans une position où elle peut confortablement
respirer. Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin. Traitement spécifique (voir instructions de premiers soins
complémentaires sur l'étiquette). En c as de c o ntac tavec les yeu x : Rincer immédiatement avec précaution à l'eau pendant 20 minutes. Enlever
les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer, en gardant les paupières ouvertes.
Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin.
Pour plus d’informations, consulter la fiche de données de sécurité.

LES CHIMIQUES B.O.D. INC. ne peuvent en aucun cas être tenu responsable des dommages ou des blessures corporelles pouvant résulter de
l’utilisation de ce produit. L’utilisateur reconnaît les risques reliés à l’usage de ce produit et se doit de consulter et de respecter les directives et les
mises en garde de ce produit. Consulter la fiche de données de sécurité et l’étiquette du produit pour plus de détails.
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